
Gojil je ljubezen do
fotografije

Marjan Pfeifer, iotograi, Ljubljana
Po osvoboditvi sem prišel z njim večkrat v

stik, ker sem bil fotoreporter na uradu za
informacije. Razgovori in sprejemi z njim so
bili prisrčni. Bil je človek, vsakemu dosto-
pen, prijazen, vsakemu se je znal približati.
Ko so me poklicali, da bi ga portretiral me ni
bilo nikoli strah in nikoli nisem bil nervozen.
Ni se obnašal kot kakšen visok državnik,
pač pa kot popolnoma preprost človek do
preprostega človeka.

Fotoreportažo sem kasneje opustil, šel
sem k filmu in nisem bil več v stiku z njim.
Kadar pa sva se kje srečala me je vedno
nekako spozna] in me spraševal, kako mi



sov, ko je kot loloamater hodil na Cankarje-
vo razvijat oziroma kupovat filme. Presene-
tilo me je to, kako je bil preprost. Včasih
sem pogledala, če je res prišel sam in peš.
To me je zmeraj čudilo... Bil je kot nava-
den državljan in je kot mi vsi tudi on veliko
hodil peš.

Zame je on simbol revolucionarja. Jaz
sama sem starejša generacija, ki je vse to
preživela, vsa ta leta. Za vsakim posebej mi
je žal. Vse svoje življenje so delali in imajo
izredne zasluge, ki jih mi danes komaj doje-
mamo.


